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אל"מ במיל' פרופ' גבי סיבוני: צריך להבין, הבעיה שלנו ברצועת עזה היא לא חמאס. חמאס הוא

רק סימפטום לבעיה הרבה יותר קשה של אספסוף ברברי שהתפתח ברצועה, ולאספסוף הזה אין

תקומה. אם אנחנו נסתפק רק בהשמדת חמאס, אותו אספסוף יקים שם את חמאס ב' וחמאס ג'.

אין להם תקומה, ולכן אנחנו צריכים להגיע למצב של מימוש חזון טראמפ בעזה, זו הדרך. מכאן

שאם המתקפה הזאת של ישראל ברצועה תלך לכיוון של אירוע נקודתי על מנת להחזיר חטופים,

שייקח, כמה  ייקח  יושגו.  הללו  היעדים  מקרה  בכל   – חמאס  למיטוט  למתקפה  נחזור  שאחריו 

אותם. נשלים  בסוף 

הראיון התקיים בערוץ 7, בתאריך 20.03.2025.
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